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Protokoll från Alpint rådsmöte nr 1 i Stockholm 17 september 2010 

 

Närvarande:   Niklas Carlsson 

  Anders Sundqvist 

  Ulrika Svensson 

  Lars Melin 

  Ulf Lidberg 

  Janne Klein 

  Ulf Olofsson 

  Martin Söderberg 

  Tom Pietilä 

 

Frånvarande:  Lasse Kjällberg 

 

 

 Varför vi startar ett alpint råd 

o Varit på tal länge inom skidförbundet för att ta upp efter den alpina 

kommittén. 

o Gruppen har tagit ut med representanter från de olika 

arbetsgrupperna samt att tre stycken är tillfrågade utifrån 

erfarenhet. 

o Hur gruppen ska jobba kommer tas fram på de första mötena. 

 

 Presentation av nationell verksamhet av Niklas Carlsson 

o Alpint råd kommer att vara beslutande i nationella frågor och 

rådgivande i marknad och landlag. 

o I och med den nya nationalarenan i Åre och de alpina grenarnas 

flytt till Åre så kommer nyanställning och omorganisation ske. I 

samband med detta kommer rådet vara rådgivande i tjänster och 

kompetensbehov av personal och hur den nya arenan ska 

fungera.  

 

 Presentation av landlags verksamhet av Anders Sundqvist  

o Totalt 36 åkare i de olika träningsgrupperna 

o 26 tränare/stödfunktioner till både herr och dam 

o 10 fysios och doktorer runt åkarna.  

o 70 dagar på snö innan Sölden  

 

 Arbetssätt i Alpina rådet 

o Råd och ansvar i alla frågor och inte bara representera de 

arbetsgrupper som man kommer från. 

o Roller i de olika grupperna 

 Huvudinriktningen tas i rådet 

 Detaljerna tas inom arbetsgrupperna 
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o Strategiarbetet är ett ramverk för hur det ska arbetas inom de olika 

arbetsgrupperna. 

o Framgångsfaktorn i rådet blir hur vi kommunicerar våra beslut 

 

 Strategiarbete 

o SISU är en drivande kraft där rådet kommer att få mycket underlag 

innan diskussion.  

o Tidsramen för den strategiska planen är att den ska vara klar för 

beslut i mars-april 2011. 

 

 Nationell organisation 

o Rådet är beslutande i nationella frågor 

o Rådet ska angripa grundligt vart behoven finns 

o På möte nr 2 kommer ramar för hur en framtida organisation kan 

komma att se ut börja diskuteras.  

o Tidsramen för nationell organisation är beslut i jan-feb för att 

kunna titta på rekrytering till Åre. 

 

 Barn- och ungdomstävlingssystemet 

o Katalysator för att se över tävlingssystemet är att ungdomsåldern 

höjs 2012. 

o Extern tas in för att göra grundarbetet (Torbjörn Ström).  

o Torbjörn kommer att jobba 50% från oktober – mars 

o Tidsram är att ha ett presentera ett klart utkast i slutet av april 

under Ski Funtastic 

 

 Möten 

o 22-24 oktober  

o 14 december 

o 26 januari 

o Mars 

o April (Ski Funtastic) 

o Maj 

 

 

Vid pennan, Ulrika Svensson 

Vid frågor gällande ovanstående, vänligen kontakt oss! 

 

Ulrika Svensson 

ulrika.svensson@skidor.com  

070 681 2005 
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